
Protokół Nr 15/17

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, które odbyło się w dniu 22 czerwca
2017r. o godz. 14,45 w Urzędzie Miejskim w Pabianicach ul. Zamkowa 16, sala nr 4.

Posiedzeniu  przewodniczyła  Pani  Zofia  Kriger-Kozłowska  –  Przewodnicząca  Komisji
Oświaty i Spraw Społecznych.

Lista  obecności  radnych  Komisji  Oświaty  i  Spraw  Społecznych  Rady  Miejskiej
w Pabianicach stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Radni zostali skutecznie powiadomieni o terminie Komisji.

Porządek obrad:

1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad i protokołów:
- nr 11/17 z dnia 25 maja 2017 ze wspólnego posiedzenia KOiSS i KBiF,
- nr 12/17 z dnia 26 maja 2017r.,
- nr 13/17 i 14/17 z dnia 6 czerwca 2017r.
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017r.
- proj. nr 1.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2017r.
- proj. nr 2.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017r.
- proj. nr 4.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody Pabianickiemu Centrum
medycznemu  Sp.  z  o.o.  na  zlecenie  prowadzenia  parkingów  przez  operatora
zewnętrznego.
6. Zaopiniowanie wniosku w sprawie nadania nazwy nowo projektowanej ulicy.
7. Sprawy różne:
-  zapoznanie  się  z  organizacją  letniego  wypoczynku  dla  dzieci  i  młodzieży
(Miejski Ośrodek  Kultury,  Muzeum  Miasta  Pabianic,  Miejska  Biblioteka  Publiczna,
Miejski Ośrodek  Sportu  i  Rekreacji).

Ad. 1
Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i  Spraw  Społecznych   Pani  Zofia  Kriger-Kozłowska
(dalej: Przewodnicząca Komisji) przywitała wszystkich radnych oraz gości. 

Przewodnicząca Komisji wprowadziła zmianę do porządku obrad poprzez zdjęcie pkt 6.
Wskazała, że IPN bada nazwy ulic i w najbliższym czasie może pojawić się konieczność
nadanie nazw innym ulicom, dobrze by było, aby potraktować temat jednocześnie.

Głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad: za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Przyjęto zmieniony porządek obrad.

Do protokołów: nr 11/17 z dnia 25 maja 2017 ze wspólnego posiedzenia KOiSS i KBiF,
nr 12/17 z dnia 26 maja 2017r., nr 13/17 i 14/17 z dnia 6 czerwca 2017r. uwag nie było.
Przyjęto.



Ad. 2 
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Pabianic
na     2017r. - proj nr 1 (zał. nr 2)

Skarbnik  Miasta  Pabianic  Pani  Anna  Łosiak  (dalej:  Skarbnik  Miasta) omówiła  projekt
ww. uchwały.  Wskazała,  że  dotyczy  przeniesienia  między  wydatkami  bieżącymi  a
majątkowymi.

Żłobek Miejski
W związku ze złym stanem ogrodzenia placu zabaw dla dzieci w Filii Żłobka Miejskiego
i z koniecznością jego wymiany tworzy się zadanie inwestycyjne pn: „Wymiana ogrodzenia
placu zabaw dla dzieci  w Filii  Żłobka Miejskiego przy ul.  Piotra Skargi  70".  Niezbędne
środki w kwocie 7.770,00 zł przenosi się z wydatków bieżących na w/w zadanie na wydatki
majątkowe

Wydział Spraw Społecznych i Gospodarczy
W  związku  z  potrzebą  zakupu  namiotu  do  prowadzenia  kampanii  informacyjno
-edukacyjnej dotyczącą  budżetu  obywatelskiego  Miasta  Pabianic  tworzy  się  zadanie
pn: „Zakup  namiotu  do prowadzenia  kampanii  informacyjno  -  edukacyjnej  budżetu
obywatelskiego Miasta Pabianic". Niezbędne środki  w kwocie 5.140,00 zł  przenosi  się
z wydatków bieżących na w/w zadanie na wydatki majątkowe.

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za:  -  3,  przeciw  -  0,
wstrzymało się: - 0. Zaopiniowano pozytywnie. 

Ad. 3
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2017r.
-     proj. nr 2 (zał. nr 3) 

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.

Wydział Edukacji, Kultury i Sportu
Zwiększenie  planu  dochodów wynika  z  przekazania  przez  ZUS nadpłaconych  składek
w wysokości  2.502,97  zł. Otrzymane  środki  przeznacza  się  na  zwiększenie  wydatków
w grupie wynagrodzeń i pochodnych w Przedszkolu Miejskim nr 2.

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za:  -  3,  przeciw  -  0,
wstrzymało się: - 0. Zaopiniowano pozytywnie. 

Ad. 4
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Pabianic
na     2017r. - proj. nr 4 (zał. nr 4)

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały. 

Wydział Edukacji. Kultury i Sportu
W  związku  z  faktycznymi  kosztami  wynikającymi  z  przeprowadzonych  postępowań
przetargowych dokonuje się zmian na następujących zadaniach:
Zmniejsza się o kwotę 85.000 zł zadanie pn. „Modernizacja sali gimnastycznej – SP Nr 3".



Zwiększa się zadania:
- zadanie pn. „Modernizacja budynków Szkoły Podstawowej Nr 5" w kwocie 60.000 zł,
- zadanie pn. „Przebudowa i modernizacja korytarzy – SP nr 14" w kwocie 25.000 zł.

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za:  -  3,  przeciw  -  0,
wstrzymało się: - 0. Zaopiniowano pozytywnie. 

Ad. 5
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  Pabianickiemu
Centrum  Medycznemu  Sp.  z  o.o.  na  zlecenie  prowadzenia  parkingów  przez
operatora zewnętrznego (zał. nr 5)

Prezes Pabianickiego Centrum Medycznego Sp. z o. o., stosownie do § 13 ust. 1 i 3
umowy dzierżawy z dnia 1 kwietnia 2010 r., zwróciła się do Prezydenta Miasta Pabianic
z prośbą  o  wyrażenie  zgody  na  zmianę  systemu  poboru  opłat  poprzez  wyłonienie
operatora zewnętrznego. Zlecenie prowadzenia parkingów przez operatora zewnętrznego
dotyczy trzech lokalizacji:
- terenu zewnętrznego przed budynkiem głównym „D" - wjazd i wyjazd od strony ul. Jana
Pawła II 68 w Pabianicach;
- terenu zewnętrznego przed budynkiem „C" Szpitalnego Oddziału Ratunkowego - wjazd
i wyjazd od strony ul. Wiejskiej 58/62 w Pabianicach;
- terenu wewnętrznego - wjazd i wyjazd od strony ul. Jana Pawła II 68 w Pabianicach,
brama przy „Działkach".

W uzasadnieniu  Prezes PCM Sp.  z  o.o.  podniosła,  że  zmiana systemu poboru
opłat ma  na  celu  poprawę  jakości  świadczonych  usług,  jak  również  doprowadzenie
do zlikwidowania  strat  finansowych,  jakie  Pabianickie  Centrum  Medyczne  Sp.  z  o.o.
ponosi prowadząc parkingi we własnym zakresie.

Biorąc pod uwagę wpływy z tytułu opłat parkingowych, które w 2016 roku wyniosły
121.845,31 zł oraz tylko koszty bezpośrednie w wysokości 141.271,70 zł wynik finansowy
jest  ujemny  i  wynosi  minus  19.426,39  zł.  Dodatkowo  z  uwagi  na  koszty  pośrednie,
dotyczące działalności parkingu, które wyniosły w 2016 roku 47.561,56 zł wynik finansowy
znacząco się gorszy i wyniesie minus 66.987,95zł.

Mając  na  uwadze  zmiany  w  wynagrodzeniach  (podniesienie  stawki  płacy
minimalnej)  oraz  likwidację  przez  Radę  Miejską  w  Pabianicach  strefy  płatnego
parkowania wokół szpitala sytuacja w 2017 roku pogorszy się, co potwierdzają już wyniki
finansowe z miesiąca stycznia i lutego.

W związku z powyższym Pabianickie Centrum Medyczne Sp. z o.o. zdecydowało
o przeprowadzeniu  procedury  konkursowej  w  celu  wyłonienia  operatora  parkingów.
Umowa  z  operatorem  zewnętrznym  zostałaby  zawarta  przez  Pabianickie  Centrum
Medyczne Sp. z o.o. na okres od 1 lipca 2017 roku do 30 czerwca 2022 roku.

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Gospodarczych Pani Monika Szewczyk: projekt
przedstawiony, proszę o zadawanie pytań.

Radny Zbigniew Grabarz: czy wielkość parkingu się zmieni?

Pan Adam Marczak Kierownik Działu Marketingu w PCM Sp. z o.o.  (dalej:  Pan Adam
Marczak): nie, zostaje tak jak dotychczas.

Radna Grażyna Wójcik: czy jest szansa, że szpital zarobi na nowym systemie? 



Pan Adam Marczak: jest na to szansa, w postępowaniu konkursowym, które tu się odbyło
mamy wynegocjowaną stawkę, minimalna kwota jaką uzyskamy miesięcznie to są 4 tys.
zł, wysokość opłat za parkowanie nie ulega zmianie tj. nadal 2 zł/godz, dla pracowników
20 zł  miesięcznie.  W umowie  będzie  oczywiście  zapis,  że  w  przypadku  jakichkolwiek
zmian dwie strony muszą wyrazić na to zgodę.  

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za:  -  3,  przeciw  -  0,
wstrzymało się: - 0. Zaopiniowano pozytywnie. 

Ad. 6
Zaopiniowanie wniosku w sprawie nadania nazwy nowo projektowanej ulicy – zdjęty
z porządku obrad.

Ad. 7
Sprawy różne:
-  zapoznanie  się  z  organizacją  letniego  wypoczynku  dla  dzieci  i  młodzieży
(Miejski Ośrodek  Kultury,  Muzeum  Miasta  Pabianic,  Miejska  Biblioteka  Publiczna,
Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji) – jednostki przygotowały informacje pisemną w tym
zakresie,  radni  otrzymali  je  na skrzynki  elektroniczne.  Poza tym została  przygotowana
ulotka  na  ten  temat,  która  zostanie  rozdana  wszystkim  radnym  na  dzisiejszej  sesji
(zał nr 6).

Radna  Grażyna  Wójcik:  gratuluję  pomysłu  Pani  dyrektor  MOK-u  na  zorganizowanie
półkolonii, co jest całkiem nową sytuacją, czy są jeszcze wolne miejsca?

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury Pani Maria Wrzos–Meus: mamy jeszcze  pojedyncze
miejsca na poszczególne turnusy.

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 15,05.

płyta cd - (zał nr 7)

        Protokółowała:                                Przewodniczyła:

Magdalena Witkowska     Zofia Kriger-Kozłowska

  


